
Aan:
mevrouw A. de Widt-Nieuwenhuizen en
de heren G.A.W. Fonk en W. Nijenbrinks

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 31 januari 2001
Ons kenmerk 5/6.3/2001000297
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 29 van het Reglement van orde inzake
de voortgang van de Regiovisie Zuid-Drenthe/Noord-Overijssel

Geachte mevrouw/heren,

Op 5 januari 2001 hebben wij uw brief over de voortgang van de Regiovisie Zuid-
Drenthe/Noord-Overijssel ontvangen. U refereert hierin aan de nieuwjaarstoespraak
van de voorzitter van de Kamer van Koophandel voor Drenthe en stelt een viertal
vragen over de uitvoering van de regiovisie.
Hieronder herhalen wij uw vragen en voegen aan elke vraag ons antwoord toe.

Vraag 1
Deelt u de kritiek van de Kamer van Koophandel dat er onvoldoende voortgang wordt
bewerkstelligd bij de uitwerking van de Regiovisie Zuid-Drenthe/Noord-Overijssel?

Antwoord
Nee.

Vraag 2
Zo neen, wat is uw opvatting dan daarover?

Antwoord
Ons college stelt zich achter de opvattingen van het Bestuurlijk Overleg
Regiovisie Zuid-Drenthe/Noord-Overijssel waarin de provincie Drenthe als
een van de zestien deelnemende partijen participeert. Dit overleg is op
16 november 2000 akkoord gegaan met de notitie Meerwaarde van de
regiovisie. In deze notitie wordt beschreven wat inmiddels is bereikt voor wat
betreft het vierledig doel van de regiovisie:
- versterking van de concurrentiepositie van Zuid-Drenthe/Noord-

Overijssel;
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- plaatsing van de regio op de landelijke en Europese agenda;
- een geschikt moment bieden voor een gezamenlijke en

samenhangende inbreng op het gebied van de ruimtelijke ordening;
- het gezamenlijk ontwikkelen en uitvoeren van projecten.

De conclusie is dat in het licht van dit vierledig doel al veel is bereikt. Dit
geldt met name voor de plaatsing op de landelijke agenda. De regiovisie is
bekend bij alle betrokken ministeries. Resultaten hiervan zijn de toepassing
van de Investeringspremieregeling regionale projecten (IPR) voor de
gemeenten Hardenberg en Steenwijk en de vermelding van de regiovisie in
de Vijfde nota op de ruimtelijke ordening. In lijn met de regiovisie geeft de
Vijfde nota het belang aan van afstemming van het regionale stedelijke
netwerk Zuid-Drentse stedenband op respectievelijk het regionale netwerk
Zwolle-Kampen en het Duitse Meppen.
Verder zijn vanuit de regiovisie bouwstenen geleverd voor het Provinciaal
omgevingsplan (POP) Drenthe en het Streekplan Overijssel. Ook zijn en
worden gemeentelijke ruimtelijke plannen (voorbeeld: de Ontwikkelingsvisie
Meppel 2030) op de regiovisie afgestemd.
Een bijkomend effect van de regiovisie zijn de diverse bilaterale contacten
die op bestuurlijk en ambtelijk niveau tussen Drentse en Overijsselse
partijen zijn ontstaan.

Binnen het vierledig doel gaat de meeste aandacht echter uit naar het
gezamenlijk ontwikkelen en uitvoeren van (in hoofdzaak ruimtelijk-econo-
mische) projecten. Deze fase van de regiovisie is begonnen op 15 juni 1999.
De omschakeling van de voorbereidings- naar de uitvoeringsfase is niet
zonder problemen verlopen. Een aantal deelnemende partijen bleek hiervoor
onvoldoende geëquipeerd. Dit heeft ertoe geleid dat de projectuitvoering
zeer divers verloopt. Met de meeste projecten zijn de ervaringen positief.
Enkele projecten zijn echter nauwelijks van de grond gekomen en een
aantal lopende projecten stagneert enigszins.
Op grond hiervan heeft het Bestuurlijk Overleg op 16 november 2000
besloten:
- de projectenlijst op te schonen en te actualiseren;
- de bestuurlijke betrokkenheid bij de (resterende en nieuwe) projecten te

vergroten;
- de samenstelling van de projectgroepen te herzien en meer ruimte te

bieden voor vertegenwoordigers van het bedrijfsleven en
maatschappelijke organisaties;

- de interne en externe communicatie rond de projecten te verbeteren.

Dit besluit is momenteel in uitvoering. De resultaten zullen op 15 maart 2001
aan het Bestuurlijk Overleg worden voorgelegd.
Ons college zal dit punt opnemen in de periodieke rapportage over de
voortgang van de regiovisie aan provinciale staten. Deze rapportage wordt
voor juni geagendeerd ter bespreking in commissieverband.

Vraag 3
Zo ja, kunt u aangeven waardoor deze stroperigheid is ontstaan en op welke wijze u
initiatieven gaat ondernemen om het proces weer de juiste impulsen te geven en op
welke wijze we nieuwe initiatieven mogen verwachten?
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Antwoord
Zie de beantwoording van vraag 2.
Ons college wacht de besluitvorming van het Bestuurlijk Overleg Regiovisie
Zuid-Drenthe/Noord-Overijssel op 15 maart 2001 in vertrouwen af.

Vraag 4
Bent u op de hoogte of het provinciaal bestuur van Overijssel de mening van de
voorzitter van de Drentse Kamer van Koophandel deelt?
Op welke wijze wordt Overijssel bij de nieuwe planontwikkeling betrokken?

Antwoord
Gedeputeerde staten van Overijssel delen het standpunt van ons college en
onderschrijven de kritiek vanuit de Kamer van Koophandel evenmin.
Het bestuurlijk overleg Regiovisie Zuid-Drenthe/Noord-Overijssel betrekt
Overijssel als deelnemende partij bij nieuwe planontwikkelingen.
Conform het uitvoeringsconvenant Regiovisie Zuid-Drenthe/Noord-Overijssel
gaan het voorzitterschap van het Bestuurlijk Overleg, de
programmacoördinatie en het secretariaat per 15 juni 2001 van de provincie
Drenthe over naar Overijssel. Beide provincies zijn al volop bezig met de
voorbereiding van deze overdracht die met enig ceremonieel vertoon zal
verlopen. De gepraktiseerde wijze van voorbereiding stelt Overijssel in staat
het voorzitterschap c.a. met voortvarendheid verder gestalte te
geven.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

H. Rappa-Velt, griffier S.B. Swierstra, wnd. voorzitter

ms.coll.

De bijlage is niet digitaal beschikbaar, maar op te vragen.


